

# TATATERTIB

intmtly.com

## DISCLAIMER:

Kesemua perkongsian di dalam **Sharing Sessions & Intimate Forum** adalah **pengalaman mereka yang berkongsi**, bukan pendapat peribadi Belle & pihak Intimately Belle ("kami"), **kecuali komen yang ditulis sendiri oleh pihak kami.**

**Kami tidak bertanggungjawab ke atas apa-apa keputusan** yang diambil oleh pembaca dan kami juga menyarankan pembaca **membuat research terperinci dahulu** sebelum mengambil sebarang keputusan dan tidak bergantung 100% ke atas apa yang di baca di dalam Sharing Sessions sahaja kerana **pengalaman setiap orang adalah berbeza-beza.**

**Intimate Forum** adalah platform soal-jawab yang kami disediakan secara **percuma untuk pemegang Akses Lengkap**. Segala perkongsian di dalamnya adalah **100% tanggungjawab penulis dan bukan di bawah tanggungjawab kami untuk memantau**. Jadi penulis & pembaca **diwajibkan untuk mematuhi segala tatatertib** di bawah untuk mengekalkan keharmonian platform ini.

# TATATERTIB

intmtly.com

## 1 **Dilarang Berkongsi Akaun**

Dilarang sesekali untuk berkongsi akaun dengan **sesiapa saja** seperti **suami, adik-beradik, kawan-kawan, keluarga**, dan lain-lain.

## 2 **Gunakan Nickname**

Sila gunakan nickname untuk elakkan daripada kebocoran identiti. Untuk menukar nickname, pergi ke **Profile > Edit > Tukar nickname**.

## 3 **Dilarang membuka aib**

Dilarang membuka **aib diri sendiri, pasangan, atau sesiapa sahaja** di mana-mana bahagian di dalam intmtly.com.

## 4 **Cerita Secara Umum**

Semasa bercerita tentang pengalaman peribadi atau memberi tips, sila bercerita **secara umum** untuk elakkan daripada membuka aib diri sendiri dan orang lain.

# TATATERTIB

intmtly.com

## 5 **Aurat Semasa Seks**

**Dilarang** membuka aurat seks iaitu **bercerita secara detail** tentang apa yang dibuat, di mana, bila dan sebagainya.

## 6 **Hukum Agama**

Elakkan daripada memberi nasihat tentang hukum agama jika bukan seorang pakar. Dibolehkan kongsi link, video ustaz/ustazah bertauliah, jika perlu, sebagai rujukan.

## 7 **Kesahihan Info**

Dilarang menyebarkan info **palsu, negatif, berbaur fitnah, spekulatif,** dan **sewaktu dengannya**. Jika **tidak yakin** akan kebenaran info, sila **jangan sebarkan**.

## 8 **Dilarang Mengumpat**

Dilarang **memulakan dan menyebarkan umpatan** tentang sesiapa sahaja sama ada ahli intmtly.com ataupun bukan.

# TATATERTIB

intmtly.com

## 9 Soalan Provokatif

Dilarang bertanya **soalan yang mendesak/provokatif/judgemental** kepada ahli lain untuk seperti "You ok ke suami tak suka sex?", atau "Macam mana tu, cerita detail sikit boleh?".

## 10 Menjaga Bahasa

Sentiasa menggunakan bahasa yang baik. Dilarang **memaki, mengutuk** dan menggunakan **kata-kata kesat & lucah** di dalam Forum ataupun di bahagian komen Sharing Sessions.

## 11 Agree To Disagree

Jika tidak bersependapat dengan ahli lain, **elakkan daripada bergaduh** sesama sendiri. Di intmtly.com, kita **meraikan pendapat** yang pelbagai.

## 12 Block Pesalah Laku

Jikalau you ladies ternampak mana-mana **ahli yang tidak mengikuti tatatertib** ini, sila klik pada nama ahli > klik butang ●●● > klik **block**.

*(Pesalah akan dibuang secara automatik setelah di block sebanyak 2 kali oleh ahli lain, dan duit tidak akan dikembalikan.)*

# TATATERTIB

intmtly.com

## 13 Inform Kami

Untuk mengadu **sebarang masalah** atau **report sebarang perkongsian yang tidak patut/melampau**, you ladies boleh email kepada kami terus di [wooman.belle@gmail.com](mailto:wooman.belle@gmail.com).

### PERINGATAN:

إِنَّ مِنْ أَشَرِّ النَّاسِ عِنْدَ اللَّهِ مَنْزِلَةً يَوْمَ الْقِيَامَةِ  
الرَّجُلَ يُفْضِي إِلَى امْرَأَتِهِ وَتُفْضِي إِلَيْهِ ثُمَّ يَنْشُرُ  
سِرَّهَا

“Seburuk-buruk manusia dipandangan Allah pada hari Kiamat ialah suami yang melakukan hubungan intim dengan isterinya kemudian **menceritakan keintimannya kepada orang lain**”  
[Hadith riwayat Muslim no: 1427].

Berhati-hati semasa berkongsi kerana setiap yang ditulis akan dihisab satu-persatu di akhirat nanti.